
   

 

 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN IN 
GEVOLGE ARTIKEL 39 RvO  
 

Aan:  Het college van B&W  

Onderwerp: Mogelijke verplaatsing Kinderboerderij ´t 
Schaapsherdertje 

Datum: 06-02-2025  

Aanleiding  
Kinderboerderij 't Schaapsherdertje is een zeer geliefde plek voor kinderen (en hun 
vaders en moeders/opa´s en oma´s) in Noordwijk. Deze week kwam het bericht over 
het mogelijk verplaatsen of verkleinen van Kinderboerderij ´t Schaapsherdertje in 
Noordwijk ten behoeve van een elektriciteitsstation.  
 
De communicatie rondom deze mogelijke verandering voor de kinderboerderij lijkt 
niet goed te zijn verlopen. Het is niet uit te leggen aan de vele vrijwilligers van de 
kinderboerderij dat de pers blijkbaar eerder op de hoogte was dan de vrijwilligers 
zelf, heel vervelend wanneer je jezelf met hart en ziel inzet als vrijwilliger. 
 
https://www.blikopnoordwijk.nl/item/20257-voorzitter-t-schaapsherdertje-we-gaan-
pas-weg-als-we-er-beter-van-worden-anders-niet  
 
Het CDA begrijpt dat een mogelijke verplaatsing nodig is om de inwoners van de 
gemeente Noordwijk ook in de toekomst van elektriciteit te voorzien, maar heeft nog 
wel een groot aantal vragen.  
 
Het CDA heeft de volgende vragen:  
 

Vragen 

1. Kan het college aangeven hoe de communicatie met het bestuur en de 
omwonenden van ´t Schaapsherdertje is verlopen? 

2. Vanaf wanneer ´t Schaapsherdertje in beeld voor mogelijke locatie voor het 
plaatsen van een elektriciteitsstation?  

3. Kan het college uitleggen waarom de pers eerder op de hoogte was dan de 
vrijwilligers van ´t Schaapsherdertje van de mogelijk ingrijpende plannen van 
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de gemeente rondom het plaatsen van een elektriciteitsstation bij ´t 
Schaapsherdertje? Wat is de mening van het college over deze kwestie?  

4. Welke locaties zijn/waren er nog meer in beeld voor de mogelijke plaatsing 
van een elektriciteitsstation? Waarom zijn deze locaties afgevallen?  

5. Bij het eventueel verplaatsen van de kinderboerderij zegt de gemeente dat 
Liander alle kosten gaat dragen? Is dat al zwart op wit gezet en zo ja, waar 
kunnen we deze overeenkomst vinden?  

6. Kan het college aangeven hoe de verdere communicatie rondom deze 
kwestie met zowel buurtbewoners als het bestuur van de kinderboerderij nu 
gaat verlopen, is er een stappenplan?  

Met vriendelijke groet, 

Namens de fractie van het CDA  

Sebastiaan Duivenvoorde  


